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Informatiesessie “Toeleiding leersteun” (geherlanceerde 
oproep) 
  
12 februari 2024 (Teams) 

////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 

Hieronder worden de vragen en antwoorden weergegeven die in de informatiesessie aan bod kwamen. 

Bijkomende vragen kunnen via mail gesteld worden aan Caroline Gijselinckx 

(caroline.gijselinckx@ond.vlaanderen.be) met ask.secretariaat@ond.vlaanderen.be in cc. Eventueel 

bijkomende vragen en antwoorden worden in het rood aangeduid.  

 

I. Algemene informatie 
 

De PPT wordt samen met dit verslag op de website onderwijsonderzoek.be gepubliceerd en via mail bezorgd 
aan de geïnteresseerde kandidaten.  

De kandidaat-indieners worden ook geadviseerd om zeker ook de verslagen te bekijken van de eerdere 

infosessies, raadpleegbaar via de website Oproepen voor onderzoeksvoorstellen (vlaanderen.be).  

 

II. Vraag en antwoord 
 

Geen vragen en antwoorden ter zitting. 

 

III. Bijkomende vragen en antwoorden 
 

Vraag: 

Met betrekking tot het budget voor ASK/2023/06c vroegen we ons af of het klopt dat er geen beperking 

is in het % overhead. Normaal is er voor projecten bij de overheid als ik het goed heb een beperking van 

10% overhead die gerekend mag worden, maar dat lijkt hier niet te zijn opgenomen? 

Antwoord:  

mailto:caroline.gijselinckx@ond.vlaanderen.be
mailto:ask.secretariaat@ond.vlaanderen.be 
https://onderwijs.vlaanderen.be/nl/onderzoek/oproepen-voor-onderzoeksvoorstellen
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Het klopt dat dit niet in het bestek wordt vermeld. Bij overheidsopdrachten bepalen de inschrijvers in 

grote mate zelf hoe de prijs wordt vastgesteld. We moedigen HOI aan om niet meer dan 10% overhead 

aan te rekenen, zoals bij gesubsidieerd onderzoek.  

Een hoger percentage kan ten koste gaan van de beoordeling op het gunningscriterium prijs. Een 

inschrijver die geen overhead aanrekent kan hierdoor goedkoper zijn.  

Ook om verwarring te vermijden met gesubsidieerde opdrachten hanteren we bij overheidsopdrachten de 

norm van 10% als een aanvaardbaar percentage. 

 


